
Svenska Gordonsetter klubben 

Protokoll fört vid SGSK styrelsemöte per telefon 2017 01 12 kl.1900  

Närvarande: Jan Andersson (JA), Karin Bysell (KB), Marja Persson (MP), Lena Blomström 

(LB) och Per Grönlund (PG)  

§ 1 Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

§ 2 Mötet ansågs behörigen utlyst.   

§ 3 Till justeringsman valdes LB   

§ 4 Dagordningen godkändes med följande tillägg § 11 Årsmöte 2017. Övriga punkter flyttas 

ned t o m § 18. § 18 Standard Gordonsetter. Punkterna efter § 18 flyttas ned. Under övriga 

frågor lades b; utställningsträning, c; Vargfrågan och d; Kennellista till.  

§ 5 Föregående protokoll läses igenom och läggs till handlingarna.  

§ 6 Jaktprovsregler 

Gäller fr o m 2017 01 01 och finns att läsa på FA:s hemsida. 

§ 7 Sekreterarens redogörelse inkomna skrivelser  

Kommande organisationsutredning från SKK har inkommit. Kommer att avhandlas 

under § 16. 

§ 8 Kassörens redogörelse  

Lena Hadarsson har lämnat återbud till mötet, varför bokslutet kommer att skickas ut 

via mejl.  

§ 9 Material till Avance  

Uppskattat reportage i senaste Avance om ripforskningen som bedrivs. Förslag på kommande 

reportage är att föra/jaga hund på fjäll, fält och skog. Vidare förslag är tjäderforskning, 

jaktprovsträning och hundtandvård. 

 

§ 10 FA 

För närvarande lugnt inom FA. Glädjande att medlemsantalet har gått upp med 12 % fördelat 

på samtliga specialhundklubbar. Inget nytt anmälningssystem kommer att sjösättas under 

2017. FA-PUR håller på att ta fram en ny pris- och startlista med anledning av att 

egenskapsbedömningen skall redovisas. 



Kritik framförs att redovisningen av jaktprovskritiken på hemsidan har släpat efter. Detta 

håller nu på att redas ut. 

Vissa kommunikationsproblem mellan FA, Specialklubbar och lokalavdelningar då 

mejllistorna och hemsidor inte alltid är uppdaterade, vilket leder till att det ibland är svårt att 

nå ut med information.  

   

§ 11 Årsmöte 2017 

Kommer att hållas i Sundsvall tillsammans med FA och övriga specialklubbar. Annons 

kommer ut alldeles strax på hemsidan. Ytterligare information kommer att finnas på FA:s 

hemsida inom kort. Vårt förslag på programpunkt är utställningsträning. 

§ 12 Huvudprov hösten 2017 

Allt löper enligt planerna. Marker är uppbokade. JA fått förslag på avtal från VFK 

inför detta samarrangemang. 

Beslut: Att godta VFK:s förslag på avtal. 

§ 13 Huvudprov hösten 2018 

Diskussion har förts om att flytta provet från Ammarnäs till Bruksvallarna med 

anledning av att detta område är väl befolkat med Gordonsettrar samt att det är nära 

för de flesta att ta sig dit, förutom om man bor långt uppe i Norrbotten eller långt nere i 

Skåne. Klartecken har getts från NNFK om att samarrangera provet. Datum ej klart. 

Beslut: Att flytta provet från Ammarnäs till Bruksvallarna.   

§ 14 Utställning 2017 

Löper på enligt planerna. 

§ 15 Utställning 2018 

Med samma resonemang som under § 13 så diskuteras att flytta provet från Orsa till 

Östersund. Detta för att försöka bevara denna helg som Gordonsetterklubbens. För att 

få ett välbesökt arrangemang så får vi prova nya grepp för att detta bevarande. Det 

finns f n dessutom gott om styrelsemedlemmar i området som kan vara behjälpliga. Med 

anledning av flytten av jaktprovet så blir det en naturlig del av processen att flytta 

utställningen från Ammarnäs till Bruksvallarna. 



Beslut: Att flytta utställningen från Orsa till Östersund och att flytta utställningen från 

Ammarnäs till Östersund. 

§ 16 Kennelfullmäktige 2017 

Ett viktigt möte då det sannolikt kommer att fattas ett principbeslut hur gå vidare med 

SKK:s organisationsutredning. Det förslag som ligger nu innebär i korthet att vi ej 

kommer att vara representerade i Kennelfullmäktige efter 2019. Således i förlängningen ett 

minskat demokratiskt inflytande. I princip skulle andra, ej jakthundsklubbar, kunna 

fatta beslut om våra jaktprovsregler mm, FA kommer att bjuda in Britt-Marie Dornell för 

ytterligare information. 

§ 17 Specialklubbskonferens 

Ännu ett viktigt möte med anledning av skrivet under § 16. Viktigt med vår närvaro för 

att göra vår röst hörd. JA utryckte också sin oro över den höga prisbilden på konferensen. 

Beslut: Att skicka JA på detta möte för en kostnad av 6 500 SEK samt reseersättning enligt 

statuterna. 

JA gavs också i uppdrag att påtala för SKK att de måste se över kostnaderna för liknande  

evenemang i framtiden. 

§ 18 Standard Gordonsetter 

Efter genomläsning finner ingen någon skillnad i vad som tidigare är skrivet. 

Beslut: Att anta standarden som den är skriven. 

§ 19 Avelsfrågor 

Förslag inlämnat till SKK angående känd HD-status samt känd status angående CL, CCA och 

PRA. Allt enligt årsmötesbeslut och styrelsebeslut. 

§ 20 Övriga frågor  

a; Jaktprovsträning 

Ändring av datum till 24/3. Då vi fick fler anmälningar än det fanns platser så 

tillfrågades Jean-Marc Chabloz om han kunde ställa upp som ledare, vilket han 

accepterade att göra. 



b; Utställningsträning 

Ännu inga datum klara. Ny kontakt har tagits med Gerard O´Shea för att få förslag på 

datum samt prisuppgifter. Andra möjliga namn diskuteras och vi trycker på den 

pedagogiska förmågan. 

c; Vargfrågan 

SKK och Svenska Jägarförbundet ställer sig positiva till att det skall finnas en vargstam. 

Frågan är hur vi ställer oss i frågan. Diskussion runt detta och vi enas om att det är en 

svår fråga och att vi ej kommer fram till någon konsensus idag. Alla funderar vidare 

runt denna fråga. 

d; Kennellistan 

Kennellistan på hemsidan behöver uppdateras. Ewa Posner Storm har erbjudit sig att göra 

detta. 

Beslut: Att låta Ewa Posner Storm uppdatera listan. 

§ 21 Åtgärdslistan 

En närmare förklaring för läsaren av protokollet vad Åtgärdslistan är. Denna fungerar 

som styrelsens interna arbetsmaterial för att säkerställa att inga punkter tappas bort på 

vägen. En form av intern kvalitetskontroll. 

Listan gås igenom och vi enas om att stryka punkterna 1, 2 och 4 samt lägga till 

vargfrågan som en punkt. 

§ 22 Nästa möte 

Nästa möte 2/5 kl. 19.00 

§ 23 Avslutning 

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

Justeras 

Per Grönlund Lena Blomström 

Jan Andersson 



 


